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Subsemnata Calciu Monica, consilier al Consiliului Local la ora~ului Negre~ti. ales pe 

lista Partidului Social Democrat, Tn urma scrutinului electoral din data de 5.06.2015, ~i 

validata Tn Consiliul Local Negrel?ti, dupa depunerea juramintului, conform art. 52, alin. 4 din 

Legea 215/2001 , prezint mai jos raportul de activitate pentru perioada iunie 2018-iunie 2016: 

Tn consiliul local sunt membru Tn comisia de probleme juridice, iar la cea pentru 

Tnvatamant ~i sanatate sunt l?i secretar al comisiei. 

Tn acesta calitate am participat la toate l?edintele de lucru ale comisiilor l?i m-am implicat 

activ Tn dezbaterea proiectelor de hotarari, argumentand fiecare propunere sau solutie pe 

care am considerat-o oportuna ~i conforma legilor Tn vigoare. Tn perioada aprilie-mai 2019 am 

fost prel?edinte de l?edinta a Consiliului Local. 

Tn cadrul !}edintelor ordinare ale Consiliului Local: 

-am studiat proiectele de hotarare l?i le-am votat Tn baza Constitutiei, a legislatiei Tn 

vigoare ~i Tn baza juramTntului depus; 

-am initiat (alaturi de alti colegi) proiectul de hotarare privind Tnregistrarea audio-video 

a l?edintelor de Consiliu Local; 

-am semnalat, Tmpreuna cu alti colegi, faptul ca exista sincope Tn activitatea 

operatorului de salubritate; 

-am formulat sugestii, amendamente cu privire la necesitatea rapotarii lunare a 

problemelor care apar Tn fiecare compartiment; 

-am ridicat problema alimentarii cu apa a oral?ului l?i gasirea de solutii care sa diminueze 

disconfortul locuitorilor; 

-am cautat solutii privind problema cainilor comunitari, prin identificarea unei firme 

abilitate sa faca acest lucru sau idntificarea unor bune practici ale altor administratii locale; 

-am formulat sugestii cu privire la managementul comnunicarii la nivelul 

compartimentelor din primarie, aspect care Tngreuneaza parcursul administrativ al punerii Tn 

aplicare a factorului decizional; 

-am semnalat, Tmpreuna cu alti colegi , faptul ca unele proiecte de hotarari necesita o 

dezbatere mai atenta !}i ca de fiecare data este nevoie de consultarea speciali~ti lor Tn 

domeniul juridic, social l?i economic care sa se informeze serios, amanuntit l?i sa prezinte cat 

mai obiectiv datele, astfel Tncat sa fie prezentata o situatie corecta. 



T n calitate de consilier local ~i cetatean al ora~ului sunt preocupata de: 

-lnfiintarea unui centru medical de permanenta; 

-finalizarea cadastrului la cladirea Spitalului Negre~ti ; 

-realizarea regulamentului privind concesionarea parcarilor; 

-situatia constructiilor autorizate pe domeniul public; 

-situatia rezervelor de teren extravilan !?i intravilan; 

-situatia cainilor comunitari ; 

-atragerea de fonduri europene pentru dezvoltarea infrastructurii ora~ului. 
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